

NEVA

Laine - Wool & Mohair
Passementeries - Trimmings


HOULÈS
PARIS





N E V A

Laine - Wool

Moderne et chaleureuse, la laine s'invite tout en douceur dans nos intérieurs. Souples et très faciles à associer, des galons 100% laine -unis, rayés ou à motif tartan-, un effilé et un passepoil, apportent une touche chic et une allure irrésistiblement esthétique à vos confections. Ces nouvelles passementeries, naturelles et confortables, se déclinent dans une palette de coloris séduisants et tendance.

Modern and warm, wool invites itself very softly into our interiors. Versatile and easy to combine with different styles and textures, 100% wool braids - plain, striped or with a tartan pattern -, cut fringe and piping cord, bring a chic touch and an irresistibly aesthetic allure to your design creations. These new trimmings, natural and comfortable, are available in a range of attractive and on-trend colors.





Tissu JASPER col.9300
Passepoil laine col.9300
Galon laine uni col.9810

*Fabric JASPER col.9300
Wool piping cord col.9300
Plain wool braid col.9810*

Tissu JONES col.9300
Galons laine unis col.9300 & 9810
Galon laine bicolore col.9910

*Fabric JONES col.9300
Plain wool braids col.9300 & 9810
Bicolor wool braid col.9910*





Tissu velours EDEN col.9740
Effilé laine col.9610
Galon laine rayé col.9610

Velvet fabric EDEN col.9740
Wool cut fringe col.9610
Striped wool braid col.9610





NEVA

Mohair

Son gonflant particulier et sa finesse, confèrent au mohair style et élégance. La collection Neva révèle l'authenticité de cette matière douce et infroissable, à travers une gamme de passementeries unies ou bicolores - galons, passepoil, frange -, toutes déclinées dans 9 coloris subtils et actuels. Les confections se font graphiques et chaleureuses, pour prendre place dans une décoration raffinée à la sophistication naturelle.

The soft and luxurious finesse of mohair gives a unique style and elegance. The Neva collection reveals the authenticity of this soft and wrinkle-resistant material, through a range of plain and two-tone trimmings - braids, piping cord, fringe - all available in 9 subtle and contemporary colors. They add a graphic yet warm touch to any design scheme giving the refined look of a natural sophistication.





Tissu JAÏPUR col.9110 & 9700
 Passepoil mohair col.9710
 Effilé mohair col.9020
 Galons mohair 2cm col.9020 & 7cm col.9710

Fabric JAÏPUR col.9110 & 9700
 Mohair piping cord col.9710
 Mohair cut fringe col.9020
 Mohair braids 2cm col.9020 & 7cm col.9710

Coussin blanc & rideaux
 Tissu CANYON - GRUPO LAMADRID

White cushion & curtains
 Fabric CANYON - GRUPO LAMADRID





NEVA
Mohair



Tissu JAĪPUR col.9020
Tissu JOY col.9610
Tissu JAMES col.9600
Galons mohair 2cm, 3cm & 7cm col.9600

Fabric JAĪPUR col.9020
Fabric JOY col.9610
Fabric JAMES col.9600
Mohair braids 2cm, 3cm & 7cm col.9600







Tissu ILAYA col.9600 & 9830
Galon tartan col.9600
Galon mohair 7cm col.9020
Passepoil mohair col.9020

Fabric ILAYA col.9600 & 9830
Tartan braid col.9600
Mohair braid 7cm col.9020
Plain wool braid col.9020

N E V A
Tartan





PASSEMENTERIE – TISSUS – TRINGLERIE
TRIMMINGS – FABRICS – HARDWARE



houles.com

© - 2021 - HOULÈS
Code : 85058